

## Bestyrelsesmøde 7. december 2023.

Deltagere: Per, Thomas, Henrik, Dennis, Annette, Kasper

Afbud: Katrine, Anders V, Vitus

Agenda:

### 1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Godkendt!

### 2. Opfølgning på actions:

- a. **Udendørs faciliteter /Annette:** Møde med kommunen 29/11. Det skal undersøges om, der må sættes stativer op på området. Niels fra kommunen får sat barer op langs med murene, og arbejder på at få fjernet den container, der har stået der længe. I proces.
- b. **Døre og grill: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis:** Niels fra kommunen vil endvidere opsætte vindue i døren mellem køkken og ud til udemiljøet. Kommunen mener grill skal kunne fjernes, hvilket ikke er det vi har søgt om. I proces.
- c. **Reoler/hylde i boulderen/Thomas + Vitus:** I proces.
- d. **Elitetilskud – Oplæg fra Thomas:** (Fra sidste møde: på et bestyrelsesmøde inden generalforsamlingen drøfter vi hvordan vi vil kanalisere pengene hen, og hvilke værdier, det bunder på, og hvilke signaler det sender): Eliteklatrere repræsenterer PLØKS udadtil. Forslag, at vi sætter budgettet op fra kr 10.000,- til 20.000,- for eliteklatrere, men det er ikke tiltænkt at en enkelt klatrer kan modtage hele tilskuddet. Det vil derfor til enhver tid være bestyrelsen, der vurderer, hvordan budgettet skal fordeles.
- e. **Oplæg til indkøb af klubbøj til juniorer og træner /Dennis og Vitus:** Tiltænkt alle juniorer (t-shirt) og de klatrere og trænere, der repræsenterer PLØKS (træningstøj) (skal være bomuld, da det er rarere at klatre i end kunststof). I proces.

### 3. Status på juniorhold og børnehold

- a. **Juniorhold /Vitus:** NKK var på besøg i mandags 4/12, og Kasper er nu tilbage som træner på børneholdet. Der er god stemning på holdet, og Sune og Michael gør et fomidablet stykke arbejde.
- b. **Børnetræner. /Annette:** Alt går fint. Annette opfordres til at bede Børneholdets trænere, om at begynde at bruge af deres budget.

### 4. Beslutning om væg-byg:

Egen-ombygning af "Bruuns Berg" er i proces. Thomas og Tobias planlægger det til på et tidspunkt i det nye år (efter rutebygger-konkurrencen).

Formand Per har været i dialog med Nicolaj Liebach fra Gubbies om 2 tilbud: 1) på opbygning af "Det Høje Slab" og "Den Høje væg", samt 2) Matas kasse hjørnet. Dennis og Per har et møde med ham indenfor en uge. Budget Er

5. **FUS Samtaler. Liste fordeles (Dennis medbringer liste).**

Anders Vejgaard (Infoskærm): Dennis  
Anja Stampe (SiV ansvarlig): Thomas  
Astrid (Vægvagtsansvarlig mm): Per  
Bitten (Førstehjælpsansvarlig): Per  
Elin (Klatreskosansvarlig): Annette  
Esben (Familieklating): Per  
Helle (Webshop): Dennis  
Jesper (Prøveklating): Henrik  
Jesper (Kaffemaskine): Thomas  
Karl-Magnus (Klatreudstyrsansvarlig): Dennis  
Lina (Glemmekasse): Annette  
Lisbeth (Garderobe ansvarlig): Annette  
Lisbeth (Køkkenansvarlig): Per  
Seno (Rengøring): Dennis  
Tobias (Bibliotekar): Henrik  
Bestyrelsen taler med Sikkerhedsudvalg, Rutebygger-udvalg og Vægvagtsansvarlig inden årets Instruktør og Vægvagtssamling.

6. **Generalforsamling:**

a. **Dato:** Torsdag den 8/2-2024 – 19.00-21.30

b. **Valg af bestyrelse. På valg:**

- i. Per (Formand) - genopstiller,
- Anders V (bestyrelsesmedlem) - genopstiller ikke
- Katrine (bestyrelsesmedlem) - genopstiller,
- Stine (Suppleant) - genopstiller ikke,
- Vitus (Juniorrepræsentant) - genopstiller,
- Kasper (Juniorsuppleant) - genopstiller,

c. **Valg af:**

- i. Sten Jensen (Revisor) - genopstiller,
- Christian Jensen (Revisorsuppleant) - genopstiller.

d. **Nybyg:**

Det bringer vi op som beslutningsforslag på generalforsamlingen.

e. **Andet:**

**Kontingent:** Bestyrelsen foreslår at vi fastholder nuværende kontingent på kr 800,- for voksne, mens sætter børnekontingentet op til kr 600,- da vi ikke kan få det fulde tilskud fra kommunen, fordi kontingentindtægterne fra børn under 25 år ikke er højt nok. (Kan ændres, hvis nybyg projekterne vedtages og kræver yderligere likviditet)

**Årshjul:** Det gennemgår vi på næste møde (Dennis og Per kommer med et forslag – input fra Bøtø inkluderes)

**Budget:** Thomas sender et forslag til budget ud i god tid inden den 29/1æ Budgettet fastlægges på næste bestyrelsesmøde ift tilbud på Nybyg.

7. **Gensidig orientering**

Ansøgning om tilskud til K3 klippeinstruktør i Norge er indkommet. Vi har besluttet, at vi gerne vil støtte, såfremt instruktørbeviset også er godkendt til instruktørvirke efter DKLAFs normer, samt at der ydes en

indsats til gavn for PLØKS's medlemmer, herunder til klippeture for juniorklatrere.

**8. Næste møder**

Torsdag 18/1 - 2024, kl 18.00. Julefrokostmiddag hos Dennis, Tølløsevej 15, 2700 Brønshøj

Mandag 29/1 – 2024, kl 18.30. Bestyrelsesmøde hos Thomas, Gl. Skovlundevej 8C, 2740 Skovlunde